
Zn: or.oo!2.7,2oL8 Protokół Nr 7/2018

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 12 lipca 2018 roku.

Kol ej ne po siedzeni e Komi sj i otw orzył j ej Przewo dniczący Kazimlęrz S zulc.

Na wstępie powitat on członków Komisji i stwierdził, ze na stan 5 radnych zgodnte zlistą

obecności w posiedzeniu udział bierzę 5 co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznlk nr 1 do protokofu.

Następnie Przewodni czący Komisji powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

- PrzewodniczącąRady Gminy Annę Pluta,

Lista obecności stanowt załącznlknr 2 do niniejszego protokotu.

W związku z tym, Że ntę zg!'oszono iadnych uwag do protokołu z poprzedniego

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 08 czerwca 2018 roku został. on przyjęty

jednogłoŚnie.

Kazimteru Szulc zapoznil. Z proponowanym porządkiem posiedzenia,który bez uwag

zostń przyjęty w następując),ryn brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P r z51 ę cie protokołu z p oprzedniego po siedzeni a Komi sj i.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Kontrola wydatków nawyjazdy służbowe dyrektorów szkół i dokształcanie nauczycieli

w I półroczu 2018 roku.

5. Kontrola wydatków nazakup pomocy naukowych w szkołach w lpółroczu 2018 roku.

6. Sprawy róznę i wo1ne wnioski.

7 . Zakończenie posied zęnia,

Porzędek posiedzenia stanowi zaŁącznlknr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.4.

W związku z nieobecnością księgowej oŚwiaty Haliny Soboń w tym punkcie

posiedzeniaodcz5Ąano przygotowaną przez Nią informację dotyczącą wydatków nawyjazdy

służbowe dy'rektorów szkół oraz dokształcanie nauczycieli w I półroczu 2018 roku.

Publiczna Szkoła Podstawowa w Fałkowie:



- delegacje służbowe dyrektora kwota 142,09 zł,

- delegacje służbowe z-cy dyrektora kwota 125,37 zł',

- szkolenia dyrektorów kwota 445,00 zł,

- szkolenia nauczycieli kwota 250,74 zł", Zt,

Publiczna Szkoła Podstawowa w Czermnie:

- delegacje służbowe dyrektora kwota 630,20 zt',

. szkolenia dyrektora kwota 890,00 zł,

- szkolenia talczycieli kwota 100,30 zł,

Komisja Rewizyjna przeplowadziłakontrolę przygotowanej przez księgową oŚwiaty

dokumentację dotycz4cą wydatków nawyjazdy służbowe dyrektorów szkół, szkolenia

dyrektorów m orazszkolenia nauczycieli.

Nie wniesiono żadnych uwag do celowości wydatków poniesionych w Ipółroczu

2018 roku.l.

Ad.pkt.5.

W kolejn1m punkcie posiedzenia odcz1Ąano da|szą część informaĄi dotyczącą

dokształcanianauczycieli i zakupu pomocy dydaktycznych w Ipółroczu 2018 roku

przygotow aną przez księ gową o światy H alinę S oboń.

Jak wynika ztej części informacji w I półroczu bieżącego roku w szkołach na terenie Gminy

nie wydatkowano środków na dokształcanie nauczycieli oraz zaklłp pomocy dydaktycznych.

Informacja przygotowana przez księgową oświaty dotyczącapunktu 4 t 5 porządku

posiedzenia stanowi zał.ącznlknr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.6.

W kolejnyn punkcie posiedzenia głos zabra|t..

Członęk Komisji Marek Smoląg' który zwróc1ł' się z zapsĄaniem na jakim etapie jest

naprawa zapadniętej kostki w parkingu przy Szkole Podstawowej w Czermnie.

Jak stwierdził. rudt.ty prace te na|eŻy wy;konać w okresie wakacji poniewaz wówczas parking

ten jest pusty.

W tym temacie wlaśnień udzięIlł. pracownik Urzędu Gminy ds. drogownictwa

Wojciech Domński' który stwięrdził Żeprace te zostaną w najbliŻszym czasie wykonane.

Poinformował on rownteŻ, zę do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w

Kielcach została zg]'oszona potrzeba zamontowania barierki odgradzajqcej chodnik od

parkingu przy szkole w Czermnie.

W związku z urlopami pracowników GDDKiA w Kielcach odpowiedzialnych zarea|tzację

tych zadah termin wykonania barierki został' przesunięty



Głos ponownię zabrał. radny Smoląg, który zgłostł' brak zasuwy sieci wodociągowej w

Czermnie na ulicy KoŚcielnej 133.

Następnie glos zabrał członek Komisji, radny z Gustawowa Antoni Chudy.

Poruszył on Sprawę odnowy i modernizacji ewidencji gruntów w miejscowoŚci Budy'

Stanisławów' Smyków oraz Gustawów prowadzonej przez Firmę INTER TIM.

Stwierdził ot:^, Że prace te były prowadzone od miesiąca lutego do maja bieżącego roku.

W miejscowości Stanisławów po przeprowadzonych pomiarach właścicięle gruntów mieli

wskazane granice na gruncie natomiast pozostałe miejscowości jedynie na ortofotomapach, w

związkuztymradny zwroclł się o wyjaŚnienie.

odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła Alina Ścisłowicz zajmująca się w Urzędzie Gminy

między innymi gospodarką nieruchomościami.

Poinformował'aona,Żeptace geodezyjne zw|ązanezmodęrnizacją ewidencji gruntów mtędzy

innymi wymienionych miejscowości wykonywane są na zlecenie Głównego Geodety

Krajowego zgodnie Z umową zawartązfirmąprowadzącą te cz1mności.

Jedynie w miejscowości Stanisławów przewidziane było okazywanie granic na gruncie.

Gmina jak również Starosta Konecki prowadzący ewidencję gruntów naszej Gminy nie ma

Żadnego wpłyr,vu na wykonanie czynrlości okazania granic na gruncie w pozostałych

miejscowościach objętych pracami odnowy ewidencji gruntów poniewaz nie przewiduje tego

umowa Głównego Geodety Krajowego z Firmą INTER TIM poinformowała Alina

Ścisłowicz.

W dalszej części tego punktu glos zabrał Przewodnicząla Rady Gminy Anna Pluta,

która poinformowała o uszkodzeniu zasuwy wodociągowej prze drodze powiatowej w Woli

Szkuckiej przęz wykonawcę chodnika przy tej drodzę.

Będąc przy głosie Arrna Pluta poinformowała równieŻ o zapadnięciu asfaltu w drodze w

kierunku świetlicy wiejskiej w Woli Szkuckiej.

Członek Komisji, radny z W4sosza Józef Muskała zgłostt. potrzebę wykonania

odwodnienia drogi (uI. Zuzowska w tej miejscowości).

Na zakończenie głos zabrał' Wójt Gminy Henryk Konieczny, który poinformował ze

wnioski dotyczące kompetencji Powiatu naleŻy zgłaszać bezpoŚrednio do radnych Rady

Powiatu reprezentuj ących naszą Gminę.

Ad.pkt.7.

Po zrealizowaniu porządku Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za

udztał t zamkn$' posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakonczono, PRzEwoDNIczĄcY
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